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naam overleg: Omwonenden overleg Losser 
datum overleg: 12 september 2024 
tijdstip: 19.00-20.00 uur 
naam voorzitter: Remko 
naam notulist: Esther 

1.  Opening  en  vaststelling  agenda  
- één ieder wordt welkom geheten bij het omwonenden overleg door COA georganiseerd. 

Niet iedereen is aanwezig wellicht doordat de uitnodiging een poos geleden is verstuurd. 
Volgend overleg zal er ook een uitnodiging een week voor de bijeenkomst verstuurd 
worden. 

- Stefan – wijkagent – kan vanavond i.v.m. verplichtingen privé niet aanwezig zijn. 
- Verzoek om volgende bijeenkomst op een andere dag dan donderdag te plannen. 

2.  Voorstelrondje  i.v.m.  wisseling  locatiemanager  COA  
- Remko - locatiemanager Losser NO en Enschede 
- Esther – managementassistent Enschede NO 
- Nicol – beleidsmedewerker sociaal domein 
- Yèsi – projectmanager migratie gemeente Losser 
- Omwonenden – vertegenwoordigers van Dorpsraad Beuningen (2), Foksweg (4), Dorpsraad 

Denekamp 

3.  Inbreng  COA  
Bezetting 
Er verblijven 94 bewoners in het hotel, tussendoor uit en instroom. 
- 0 t/m 18, 24 personen 
- Totaal mannen: 68 p. waarvan 13 onder de 18 
- Totaal vrouwen: 26 p. waarvan 11 onder de 18 
- Gezinnen: 9 gezinnen 
- Inburgering: 55 bewoners 

Land  van  herkomst  
- Syrië: 60 bewoners 
- Irak: 11 bewoners 
- Yemen: 5 bewoners 
- Soedan: 4 bewoners 
- Jamaica: 3 bewoners 
- Somalië: 2 bewoners 
- Zimbabwe: 3 bewoners 
- Eritrea: 1 bewoner 
- Turks: 1 bewoner 

Incidenten  sinds  vorig  overleg   
- Geen incidenten gemeld ook niet bij de wijkagent Stefan. Rust intern bij bewoners is 

prima. 
- Wel meldingen meerdere personen naast elkaar fietsen en geen fietsverlichting. 
- De omschrijving beveiligers klinkt vrij zwaar, je moet ze zien als de receptie en BHV van 

de locatie. 

https://19.00-20.00
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Onderwijs  
- Kinderen gaan inmiddels naar school. Helaas is er bij Munckhof (taxi) veel uitval 

waardoor kinderen te laat op school komen, dit is niet bevorderlijk en daardoor een 
punt van aandacht. 

Trainingen  
- WLCL (wonen en leven op een COA locatie) is opgestart en loopt inmiddels. We blijven 

extra aandacht besteden aan de drukke straat, veiligheid/veilig verkeer. We blijven het 
aankaarten/benoemen. 

Diversen 
- Zwemles is in gang gezet en zal spoedig starten. 
- 4 minutes, komt één dagdeel per week langs om te bemiddelen. 
- Casemanagers hebben gesprekken gevoerd richting gemeente. Waar worden deze mensen 

geplaatst? Zo dicht mogelijk in de buurt. 
Tijdelijke locaties brengt met zich mee dat mensen continu moeten verplaatsen, heeft niet 
de voorkeur. 

- Verlichting is inmiddels prima. 
- Ontruimingsalarm is per ongeluk afgegaan door een kind wat op deze knop drukte. Hier is 

gelijk een ontruimingsoefening aan vast gekoppeld. Het kan zijn dat er brandweer gezien is 
voor de deur met loeiende sirenes, maar dit was de reden. 

- Pre-inburgering van de bewoners verzorgt het COA. 
- 2 keer per maand gaat er een rapportage van het COA naar de gemeente Losser over de 

bewegingen op de locatie. 
- De balans tussen de drie samenwerkende partijen (hotel, beveiliging, COA) op de locatie is 

goed. Dit heeft in het begin altijd tijd nodig om te wennen. 

Duur  verblijf C OA in  Fletcher  hotel?   
Er worden vragen gesteld over het proces rondom de verlenging. Zal de gemeenteraad een 
besluit nemen over de verlenging? 

De gemeente ligt toe: 
De gemeenteraad neemt voor de verlenging geen besluit, dit zal het college doen. Wel wordt 
de raad geïnformeerd. Aan de hand van de verschillende overleggen wordt input verzameld 
en aan de hand van die informatie neemt het college het besluit of er verlengd gaat worden. 

NO is voor een half jaar, daarna nog een half jaar. 
Wat gebeurt er als er geen blijvend verblijf gevonden is voor bewoners? 
De mensen worden dan van de ene naar de andere tijdelijke opvang verplaatst. 

Eind mei loopt het contract voor de locatie af. Helaas is de woningmarkt slecht. 
1/3 van de bewoners zijn vergunninghouders en zij moeten door gebrek aan woningen 
woningmarkt langer op een opvang verblijven. Dat is één van de grootste problemen. 

De omwonenden geven mee aan de gemeente om de communicatie duidelijk en transparant 
te houden. En benadrukken hierin het houden aan de gemaakte afspraken. De noodopvang 
is voor maximaal 1 jaar en niet langer. 
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Welke mensen worden wel en welke mensen worden niet opgevangen? Gaat het aantal 
structureel naar beneden? 
Remko geeft aan dat als de doorstroom bij de IND sneller zou gaan er minder opvang nodig 
zou zijn bij het COA. 

- Gemeente kijkt wel naar de gezin constructie, gezinnen bij elkaar te houden. 
- Gezinshereniging is ten alle tijden mogelijk (minderjarige kinderen) 

Verlenging noodopvang beslist College over. 
Evaluatie wordt besproken in de Raad. 
Input uit de provincie wordt ook meegenomen. 

Omwonende laat weten dat het gevoelig ligt als gemaakte afspraken wat betreft de duur 
van een noodopvang veranderen. Als voorbeeld haalt ze Enschede NO aan. 
Remko geeft aan dat dit helder is, communicatie moet duidelijk en zuiver zijn. 

Arcadis rapport (woon- en leefklimaat) waar vergunning op is verleend, zijn geen wijzigen op 
gemaakt. Zijn vrij beperkt gehouden. 

4.  Inbreng  omwonenden  
- Verslag vorige bijeenkomst is akkoord. Wel opmerking over punt 3.3 wat niet klopt. De auto 

stopte op de oprit van een omwonende. 
- Verslagen van omwonenden bijeenkomst willen ze kunnen terugzien, dat is momenteel niet 

mogelijk. Gemeente zegt toe de verslagen van afgelopen keren en de komende verslagen op 
de site te zetten. 

- Vraag aan gemeente: wat houdt reguliere opvang in? Regulieren zijn geen Oekraïners. 
- Is de gemeente meer van plan dan nu gecommuniceerd wordt? Antw. Hotel heeft niet de 

voorziening voor een AZC. 
Ook voor Losser is de komst van COA nieuw en zal de gemeente wat punten nog moeten 
uitvogelen. 
COA zal 1 jaar van het hotel als noodopvang gebruik maken. Mocht er langer noodopvang 
nodig zijn dan moet het hele traject weer gevolgd worden. 

- In Twenterand stond vermeld dat ze de spreidingswet niet na gaan leven. Antw. Hierover is 
bij de Gemeente niets bekend. 

- Is noodopvang veel duurder dan regulier? Antw. Als voorbeeld, 40 miljoen voor een half jaar 
verblijf cruiseschip, ja noodopvang is veel duurder. Er moet lang gewacht worden op een 
locatie en dan moet het ook per direct. Meer geld nodig om te versnellen zodat Ter Apel niet 
teveel mensen op de locatie heeft. 

- Asielketen is een businessmodel geworden, dat is spijtig. Waar druk is, gaat de prijs omhoog. 
- Hoeveel geld is er voor het COA? antw. Mensen moeten opgevangen worden dus is er geld 

beschikbaar. Er zijn gemeentes nodig voor langdurige opvang, dat zou de kosten aanzienlijk 
omlaag brengen. 

- Hoeveel bewoners komen er aan de Parkweg Enschede? Antw. 1.2 hectare, 550 bewoners 
- Wat is het verloop van een aanvraag? Antw. Alle input wordt verzameld, wordt voorstel aan 

College gedaan, dan termijnbepaling 
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5.  Inbreng  gemeente  
- Vrijwilligers: in Losser komen de vrijwilliger via het Fundament (welzijnsorganisatie). 

Fundament is inmiddels op de locatie geweest. Coördinator van het Fundament is bezig 
met werving maar het COA heeft hierin de lead. 

- 4 minutes, komt één dagdeel per week langs om te bemiddelen 

- Geen meldingen bij Maarten binnengekomen 
- Geen meldingen bij de politie binnengekomen. 

6.  Inbreng  wijkagent  
- Er zijn geen klachten of meldingen bij de wijkagent binnen gekomen. 
- Wens van de omwonenden is dat de wijkagent de volgende keer wel aanwezig is. Het 

volgende omwonenden overleg zal daarom op een andere dag in de week gepland worden. 

7.  Mededelingen  rondvraag  

Volgend  omwonenden  overleg  
- Volgend overleg: dinsdag 26 november 19.00 – 20.00 uur. 

zijn er tussendoor ontwikkelingen dan omwonenden mailen zodat er eventueel eerder een 
overleg ingepland kan worden. 
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